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Zápis z jednání Valné hromady 

MAS Znojemské vinařství, z.s. 
 

Termín: 10. 11. 2015 od 10:00 

Místo:  městys Prosiměřice, Motorest U Střelnice 

Přítomní: dle prezenční listiny, 54 hlasujících 

 

Program: 

1. Zahájení; 

2. Volba návrhové komise; 

3. Schválení programu k jednání; 

4. Změna stanov (doplnění statusu MAS o aktivitu „vzdělávání“ dle požadavků projektu 

MAP); 

5. Schválení SCLLD (Strategie komunitně vedeného místního rozvoje) MAS Znojemské 

vinařství, z.s.; 

6. Průběh příprav projektu MAP; 

7. Projednání a schválení znění Smlouvy o meziobecní spolupráci a členství MAS 

v Regionální radě Znojemska; 

8. Představení Institutu veřejné správy při Masarykově univerzitě v Brně a vystoupení 

odborníka na vybrané téma; 

9. Souhrnné usnesení a závěr schůze. 

 

 

 

1) Zahájení 

 

Pan Jiří Lukeš zahájil Valnou hromadu v 10:05 hod a konstatoval, že Valná hromada je 

usnášeníschopná s počtem 54 zúčastněných hlasujících, že VH splňuje všechny podmínky pro 

příjímání rozhodnutí dle platných dokumentů. Veřejný sektor 48 %, soukromý sektor 26 %, 

neziskový sektor 26 %. Zájmová skupina Zemědělství – 15 %, Vinařství – 9 %, Aktivní lidé, 

pečující o region – 9 %, Vzdělávání a sport – 8 %, Fyzické osoby nepodnikající – 13 %, 

Rozvoj obcí – 15 %, Rozvoj vinařských obcí – 31 %. 

 

 

2) Volba návrhové komise 

 

Předseda spolku pan Jiří Lukeš nominoval na členy návrhové komise pana Ing. Jaroslava 

Jenšovského, Pavla Štefku a Ing. Jiřího Slezáka. 
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  usnesení 1: 

Valná hromada schvaluje návrhovou komisi ve složení: Ing. Jaroslav Jenšovský, Pavel 

Štefka a Ing. Jiří Slezák. 

Poměr hlasů:   pro 54   proti  0     zdržel se  0 

schváleno 

 

 

3) Schválení programu k jednání 

 

Předseda spolku pan Jiří Lukeš přítomné obeznámil s programem a vložil do programu, jako 

bod č. 9 pana Jiřího Hladíka z organizace Salebra o.s. a přistoupilo se ke schválení programu 

jednání. 

 

usnesení 2: 

Valná hromada schvaluje program k jednání. 

Poměr hlasů:   pro 54     proti  0     zdržel se  0 

schváleno 

 

 

4) Změna stanov (doplnění statusu MAS o aktivitu „vzdělávání“ dle požadavků 

projektu MAP) 

 

Pan Petr Příkazský pohovořil o změnách, které byly provedeny na základě požadavků 

z projektu Místních akčních plánů vzdělávání, kde je nutností mít zanesené vzdělávání ve 

stanovách. Do stanov byly také zapracovány připomínky ze strany Státního zemědělského 

intervenčního fondu. Stanovy byly rozeslány členům předem. 

 

 usnesení 3: 

Valná hromada schvaluje stanovy MAS Znojemské vinařství, z.s.  

Poměr hlasů:   pro 54     proti  0     zdržel se  0 

schváleno 

 

 

5) Schválení SCLLD (Strategie komunitně vedeného místního rozvoje) MAS 

Znojemské vinařství, z.s. 

 

Ing. Hana Zvariková stručně informovala Valnou hromadu o Strategii komunitně vedeného 

místního rozvoje, který bude ještě doplňována o nově zveřejněná fakta. Strategie komunitně 

vedeného místního rozvoje byla členům rozeslána. 
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Nejvyšší orgán MAS konstatuje, že obce v územní působnosti MAS Znojemské vinařství 

schválily zařazení svého správního území do působnosti Strategie komunitně vedeného 

místního rozvoje území Místní akční skupiny Znojemské vinařství na období 2014-2020. 

Nejvyšší orgán MAS Znojemské vinařství tímto prohlašuje Strategie komunitně vedeného 

místního rozvoje území MAS Znojemské vinařství ve znění mu předloženém za závazný 

dokument činnosti a rozvoje MAS Znojemské vinařství na roky 2014-2020. 

 usnesení 4: 

Valná hromada schvaluje Strategii komunitně vedeného místního rozvoje MAS Znojemské 

vinařství, z.s. 

Poměr hlasů:   pro 54     proti  0     zdržel se  0 

schváleno 

 

 

6) Průběh příprav projektu MAP 

 

Bc. Alžběta Nesnídalová, DiS. hovořila o projektu Místních akčních plánů vzdělávání. 

Seznámila přítomné s obecným projektem MAP. Požádala starosty o vydání souhlasu 

zřizovatelů a škol. Také hovořila o novinkách ze semináře (MŠMT) z Prahy, kterého se 

zúčastnila. Také bylo řečeno, že přípravná fáze projektu již probíhá. Seznámení 

s načasováním projektu MAP.  

 

 usnesení 5: 

Valná hromada bere na vědomí průběh příprav projektu MAP 

Poměr hlasů:   pro 54     proti  0     zdržel se  0 

vzato na vědomí 

 

 

7) Projednání a schválení znění Smlouvy o meziobecní spolupráci a členství MAS 

v Regionální radě Znojemska 

 

Pan Jiří Lukeš pohovořil a představil Smlouvu o meziobecní spolupráci, která je výsledek 

projektu Svazu měst a obcí „Podpora meziobecní spolupráce“, smlouva zakládá členství MAS 

v Regionální radě Znojemska. Od členství si slibujeme zefektivnění spolupráce mezi obcemi 

a aktivnější přístup k řešení jejich problémů. Smlouva byla členům předem rozeslána. 

Pan Lukeš pronesl, že Odborníci z Institutu nestíhají, přesune pana Hladíka ze Salebry na bod 

č. 8. 

 

 usnesení 6: 

Valná hromada schvaluje znění Smlouvy o meziobecní spolupráci a členství MAS 

v Regionální radě Znojemska 

Poměr hlasů:   pro 54     proti  0     zdržel se  0 
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schváleno 

 

8) Představení organizace Salebra o.s. 

 

Pan Jiří Hladík představil organizaci Salebra o.s. Občanské sdružení Salebra vzniklo v roce 

2010. V souladu se svým posláním provozuje sociální službu terapeutickou komunitu, která 

se věnuje lidem závislým na drogách motivovaným ke změně životního stylu. 

Pan Hladík hovořil o problému malých prostor, kde se momentálně nachází jejich organizace 

a tak řekl o návrhu, že by opravili například starou budovu a obci pomáhali. Pan Jurka vznesl 

dotaz, zda to může být objekt i soukromníka, pan Hladík v tom problém neviděl. Další dotaz 

na pana Hladíka vznesl pan Příkazský, kdy se zeptal, zda by bylo možné dělat prevenci na 

školách, opět pan Hladík nebyl proti a souhlasil s tím, že by to možné bylo. 

 

 usnesení 7: 

Valná hromada bere na vědomí představení organizace Salebra o.s. 

Poměr hlasů:   pro 54     proti  0     zdržel se  0 

vzato na vědomí 

 

 

9) Představení Institutu veřejné správy při Masarykově univerzitě v Brně a 

vystoupení odborníka na vybrané téma 

 

Pan Filip Hrůza představil své dva kolegy, kteří přijeli s ním. Pan Brkoš byl z Institutu 

veřejné ekonomie a doktor Pařil působí v Institutu regionálního rozvoje. Pan Hrůza hovořil 

o jejich zaměření, a co vše poskytují. 

 

 usnesení 8: 

Valná hromada bere na vědomí představení Institutu veřejné správy při Masarykově 

univerzitě v Brně a vystoupení odborníka na vybrané téma 

Poměr hlasů:   pro 54     proti  0     zdržel se  0 

vzato na vědomí 

 

 

10) Souhrnné usnesení a závěr schůze 

 

 

Usnesení 1: 

Valná hromada schvaluje návrhovou komisi ve složení Ing. Jaroslav Jenšovský, Pavel Štefka 

a Ing. Jiří Slezák. 

 

Usnesení 2: 
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Valná hromada schvaluje navržený program k jednání. 

 

Usnesení 3: 

Valná hromada schvaluje stanovy MAS Znojemské vinařství, z.s. 

 

Usnesení 4: 

Valná hromada schvaluje Strategii komunitně vedeného místního rozvoje MAS Znojemské 

vinařství, z.s. 

 

Usnesení 5: 

Valná hromada bere na vědomí průběh příprav projektu MAP. 

 

Usnesení 6: 

Valná hromada schvaluje znění Smlouvy o meziobecní spolupráci a členství MAS 

v Regionální radě Znojemska. 

 

Usnesení 7: 

Valná hromada bere na vědomí představení organizace Salebra o.s. 

 

Usnesení 8: 

Valná hromada bere na vědomí představení Institutu veřejné správy při Masarykově 

univerzitě v Brně a vystoupení odborníka na vybrané téma. 

 

 

Předseda spolku pan Jiří Lukeš poděkoval všem přítomným a ukončil zasedání Valné 

hromady v 11:30. 

 

 

 

 

Ve Znojmě dne 11. 11. 2015 

 

 

Zapsal/a: Bc. Michaela Augustová, Bc. Alžběta Nesnídalová, DiS. 

 

 

 

Ověřil/a: Jiří Lukeš 


